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September månadsmöte, 20.09.2023
Plats: Klubben

Närvarande: Niko Nordlund, Fanny Ollus, Emma Moen, Joar Jensén, Luukas Määttänen, Mia
Lindblad

Övriga närvarande: Se bilaga 1.

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades klockan 18:15.

2. Konstaterande av mötets beslutförhet och stadgeenlighet
Mötet konstaterades beslutfört och stadgeenligt sammankallat.

3. Uppläsning och godkännande av föredragningslistan
Niko Nordlund föreslog flyttande av punkt 4. Höstens månadsmöten till efter punkt 7. Diskussion
om stadgeändringar. Föredragningslistan lästes upp och godkändes med dessa förändringar.

4. Höstens program
Fanny Ollus informerade om att Spektrum troligtvis kommer uppnå 90 evenemang för detta
verksamhetsår, vilket var planen för jubileumsåret. Fanny Ollus läste upp höstens evenemang,
som alla kan hittas i Spektrums händelsekalender.

Rasmus Nilsson anlände och var närvarande från och med denna punkt.

5. Val av ny idrottsansvarig och ADB-ansvarig
Anton Taleiko ställde upp som ADB-ansvarig. Anton Taleiko valdes till ADB-ansvarig för resten
av verksamhetsåret 2023.
Patrik Backman ställde upp som idrottsansvarig. Patrik Backman valdes till idrottsansvarig för
resten av verksamhetsåret 2023.

6. Diskussion om stadgeförändringar
Niko Nordlund presenterade styrelsens idé att forma en stadgeförändringskommitté för att dis-
kutera stadgeförändringar. Eftersom stadgeförändringar måste röstas om på två på varandra
följande månadsmöten och det andra därmed skulle infalla på november månadsmöte, sätts ett
extra månadsmöte in i november för att inte belasta valmötet för mycket. Fanny Ollus förde
fram att styrelsen redan diskuterat stadgeförändringarna men att formuleringen kräver arbete.
Eva Ahlgren föreslog att kontakta Codex för hjälp med formulering av de nya stadgorna. Kom-
mittén är öppen för alla spektrumiter som vill påverka de nya stadgorna och idén är att största
delen av diskussionen kring förändringarna kommer ske inom kommittén, som sedan presenterar
ett stadgeförändringsförslag på oktober månadsmöte. Niko Nordlund kommer skicka informa-
tion om kommittén till föreningen inom kort. Rasmus Nilsson föreslog att skicka ut en lista på
stadgeförändringsförslagen i förväg, före röstningen. Fanny Ollus föreslog att förslagen skulle
läggas till som en bilaga i möteskallelsen.

7. Höstens månadsmöten
Niko Nordlund presenterade datumen för höstens månadsmöten, vilka är följande: 11.10, 8.11,
15.11 (valmöte) och 14.12. Datumen för höstens månadsmöten godkändes.

8. Övriga ärenden
Joar Jensén informerade om att föreningen nu har en betalapparat med vilken man t.ex. kan
betala för halarmärken och sångböcker. Fanny Ollus frågade hur han tycker den har fungerat.
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Joar Jensén konstaterade att den fungerar bra. Luukas Määttänen höll med.

Niko Nordlund tog upp hur nödvändigt det var att hyra Klubben i augusti då det bara ord-
nades två evenemang där under den tiden. Eva Ahlgren konstaterade att det ändå är väldigt
billigt att hyra Klubben jämfört med att hyra någon annan lokal för evenemang som Spektacu-
lar race. Joar Jensén tog upp att man kunde höra sig för om det skulle vara möjligt att hyra
Klubben halva augusti i fortsättningen.

Patrik Backman undrade vems ansvar det är att ordna Noux-exkursionen. Det konstaterades
att det traditionellt är idrottsansvarigas ansvar.

Fanny Ollus presenterade kommande program:
22.9 Filmkväll
25.9 Pokerkväll
28.9 Gulisäventyr
30.9 Fängelsesitz
4.10 Limeksen Appro
5.10 Stadirundan
7.10 Bakkväll
11.10 Oktober månadsmöte

9. Meddelanden
Joar Jensén meddelade å Harald Åströms vägnar att Emma Moen gör ett extraordinärt jobb.

Joar Jensén meddelade också att anmälan till att vara med och ordna Högskoledagen är öppen
och att man får både arvode och en T-skjorta för det.

Fanny Ollus presenterade gånget program:
17.5 Maj månadsmöte
20-21.5 Magnus Opum
23.5 Pokerkväll
26.5 Skolavslutningssitz
17-18.6 Jukola-Venla
1.7 Sommarträff på Sveaborg
12.8 Spektacular race
27.8 Gulispicknick
1.9 Gulisgrillning
4.9 Minisitz
9.9 Gulissitz
13.9 Gulisintagning

Niko Nordlund meddelade att ananas hör på pizza.

Eva Ahlgren meddelade att ”Spy och dö” -skylten har hittats, glömts bort, återfunnits, la-
gats och finns nu på Klubben.

Fanny Ollus meddelade ”Feels great to be back in business”, med vissa svårigheter.

Patrik Backman meddelade att det kommer ordnas ett rave på Klubben under hösten och
uppmanade alla att sprida ordet för att locka deltagare.
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10. Mötets avslutande
Mötet avslutades klockan 18:54.

Bilagor:
Bilaga 1 Närvarande vid mötet

Ordförande, Niko Nordlund Sekreterare, Emma Moen
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